
Karpacz, dnia 23 kwietnia 2021 r.

Pan Grzegorz Kubik

Radny Rady Miejskiej Karpacza

W odpowiedzi na zapytanie z dnia 13 kwietnia 2021 r. w sprawie funkcjonowania
systemu informacji miejskiej w Karpaczu informuję, co następuje.

1.  Gmina Karpacz nie posiada spisu wszystkich obiektów i atrakcji w ramach istniejącego
systemu informacji miejskiej.

2. Wnoszone są opłaty z tytułu zajęcia pasa drogi na umieszczenie reklamy. W okresie od 1
stycznia  2019  r.  do  31  grudnia  2020  r.  wydane były 4  zezwolenia  dla  9  tabliczek
kierunkowych. Łączna kwota za  zajęcia  pasa  drogowego  dla  powyższych  tabliczek  to
6.480,00 zł. 

Do wiadomości:
1. Pan Tobiasz Frytz
    Przewodniczący Rady Miejskiej w Karpaczu
2. Biuro obsługi Rady Miejskiej w/m
3. SG w/m
4. IGN a/a
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